
80.VII.1 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Krzysztof Kido 

Zapytał o przyczynę nieogłaszania konkursu na dyrektora Teatru Nowego im. Witkiewicza. 

Powiedział, że kontrakt z poprzednim dyrektorem wygasł, nieprzygotowywane są nowe 

premiery, a granie starych repertuarów nie przyciąga klienteli i nie pozwala na uzyskiwanie 

wyższych dochodów z biletów. Radny wyraził obawę, że za chwilę pojawi się informacja, iż 

Teatr przynosi wysokie straty i trzeba podjąć działania organizacyjne, które nie do końca 

mogą być satysfakcjonujące. 

(Odpowiedzi udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka podczas sesji 

Rady Miejskiej w dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/17.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

